

## COMPUTEX

蒐集個人資料告知事項暨個人資料提供同意書

## COMPUTEX

### Privacy Policy and Consent to Collection of Personal Information

為了確保您瞭解主辦單位-台北市電腦商業同業公會與中華民國對外貿易發展協會依據中華民國個人資料保護法(Personal Information Protection Act)及主辦單位之個人資料管理規定，將收集、處理及利用您於本網站所填列的個人資料，同時因應 2018 年 5 月 25 日施行的歐盟個人資料保護規則(the EU General Data Protection Regulation，以下簡稱 GDPR)對於歐洲地區民眾個人資料的保護。主辦單位在此說明下列事項，當您勾選「我同意」，表示您已閱讀、瞭解並同意接受本同意書的內容。如不同意本同意書的內容，您有權自行選擇是否繼續使用本網站提供的服務：

We hereby clarify and inform you of our collection, processing and use with respect to your personal information provided through this website pursuant to the Personal Information Protection Act of R.O.C., COMPUTEX's (hereinafter as "COMPUTEX") privacy policies as well as the General Data Protection Regulation (hereinafter as "GDPR") effective on May 25th, 2018. It is to assume that you have read, acknowledged and agreed on the content herein by making the checks below. You may choose if using our services at your discretion.

一、我們向您蒐集的個人資料類別：

姓名、職稱、電話、手機、email、公司名稱、公司統一編號、國籍、技術資料（可能包括 IP 位址、Cookie 資料等），或其他得以直接或間接識別您個人之資料。

#### 1. What personal data we collect:

The information we collect from you includes your name, title, email address, phone number, mobile phone number, company name, company registration number, nationality, technique information(including IP address, cookies, and etc.) or other information which may be used to identify you both directly and indirectly.

## 二、不提供個人資料之權益影響

如您不提供或未提供正確之個人資料，或要求停止蒐集/處理/利用或刪除個人資料、取消訂閱服務訊息，主辦單位將無法為您提供蒐集目的之相關服務。

### 2. Impact on the lack or the inaccuracy of your personal data

The services with respect to the aforementioned purpose for our collection will be unavailable if you fail to provide the accurate personal data or request to stop collecting, processing, using, request to delete your personal data or unsubscribe to our services.

## 三、我們將如何使用您提供的個人資料：

1. 基於資料確認、提供各項通知服務、寄送主辦單位或產業相關活動訊息及主辦單位內部管理、統計分析及其他合法、必要的目的，我們會將您的個人資料保留於主辦單位的伺服器，並使用各式技術來處理所有關於您的個人資料。
2. 如我們確認您的年齡未滿您所在國家/地區的成年規定且未經過法定代理人的同意或授權，我們將直接依程序停止處理、利用並刪除您所提供的個人資料。
3. 我們會採取適當的技術與措施來保護您的個人資料安全。您的個人資料，可能會傳輸至位於您居住國家/地區境外的領域，並可能必須遵守與您居住國家/地區不同的隱私權或個人資料保護相關法律，主辦單位將確保您的個人資料在本同意書所載蒐集目的必要合理範圍內，採取適當的方式加以處理、利用至蒐集目的消失時為止。但如您屬於歐盟 GDPR 規定保護的對象，我們僅在符合 GDPR 移轉規定的情形下，移轉您的個人資料至第三國/領域/特定部門/國際組織。

### 3. How do we use your personal data:

3.1 Your personal data will be retained on our server and processed by all means of the techniques based on the information confirmation, service notifications, event news notices and our internal management, statistics and analysis and other legal or necessary purposes.

3.2 We will take reasonable steps directly to stop processing, using or to delete your personal data if we confirm your underage in the country or territory and without the consent of legal agent.

3.3 We will keep your personal data secure by appropriate technique and measure. We will ensure your personal data to be utilized within the necessary and rational scope by appropriate way until the termination on the purpose to collect, process and use in case of the possibility to transmit beyond the borders and the obligation to comply with the laws or regulations in different countries or territories. Notwithstanding the foregoing, your personal data will be transferred including but not limited to the third party, territory, specific department or the international organization only in the situation adherence to GDPR and the subject protected thereby.

#### 四、您的權利行使：

1. 依據中華民國個人資料保護法第 3 條及 GDPR 的規定，您可以向主辦單位提出行使以下權利：

- 接近使用權：有權得知我們所處理個人資料的相關事宜，及存取個人資料副本乙份。但如您要求存取更多副本，主辦單位得依行政成本收取合理費用。
- 更正權：有權要求修改、更正或完整化您的個人資料。
- 刪除權：有權要求刪除您的個人資料。
- 限制處理權：除儲存外，有權暫時或永久限制主辦單位對您的個人資料全部或一部分的處理。
- 資料可攜權：有權要求傳輸您的個人資料供第三方使用。
- 拒絕權：有權基於個人情狀隨時拒絕主辦單位處理您的個人資料。
- 自動化決策拒絕權：當本網站或主辦單位任何服務的自動化決策(包括建檔等)對您產生法律效力或產生類似重大影響時，您有權不受此類決策拘束。

2. 您可透過訊息內容提供之取消訂閱連結，停止各項通知服務、相關訊息之寄送。如您認為主辦單位未遵守個人資料保護法或 GDPR 處理您的個人資料而造成您的損害，您可與我們反應或提出有效的司法救濟，如有任何問題也請透過以下方式聯繫我們：

- 台北市電腦商業同業公會 [computex6@mail.computex.com.tw](mailto:computex6@mail.computex.com.tw)

#### 4. How to practice your right:

4.1 In accordance with Article 3 of the Personal Information Protection Act of R.O.C. and GDPR, you may practice the rights as below:

- Right of access to your personal data: You have the right to be informed of the matters with respect to your personal data and request a copy of the aforementioned. For any further copies, the rational fee may be charged.
- Right to rectification: You have the right to request the amendment, correction and integrity of your personal data.
- Right to erasure (“right to be forgotten”): You have the right to request the deletion and removal of your personal data.
- Right to restriction of processing: You have the right to request the restriction on the processing of all or part of your personal data temporarily or permanently provided that the storage is excluded.
- Right to data portability: You have the right to request the transmission of your personal data to the third party.
- Right to object: You have the right to object to the processing of your personal data on grounds relating to your particular situation at any time.
- Right to object to automated decision-making: The data subject shall have the right not to be subject to a decision based solely on automated processing, including profiling, which produces legal effects concerning him or her or similarly significantly affects him or her.

4.2 You may stop receiving the notifications of our services by the unsubscribe link. If you assume that we are in breach of the Personal Information Protection Act of R.O.C. and/or GDPR and cause the damage to you or there is any questions, please contact us through below information or take the effective legal action:

Office hours: Monday through Friday, 9:00 am – 6:00 pm (GMT+8)

Taipei Computer Association: [computex6@mail.computex.com.tw](mailto:computex6@mail.computex.com.tw)